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Interpelacja nr 4 

w sprawie zacienienia przystanku autobusowego przy Wielospecjalistycznym Szpitalu Wojewódzkim  

 
Mieszkańcy zgłaszają mi problem związany z przystankiem końcowym komunikacji miejskiej  

przy Wielospecjalistycznym Szpitalu Wojewódzkim na ul. Dekerta. Brakuje tam drzew  

i cienia, co sprawia, że oczekiwanie na autobus w pełnym słońcu, zwłaszcza latem, jest uciążliwe. 

Uprzejmie proszę o nasadzenie drzew lub zastosowanie innych form zacienienia w okolicy przystanku. 

 
Milena Surowiec-Sikora 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


